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Vragen van de leden Cegerek (PvdA) en Remco Dijkstra (VVD) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over de milieuvervuiling van 
bandengruis (ingezonden 5 november 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het Duitse en Noorse onderzoek naar autobandengruis in 
de lucht?1 

Vraag 2
Klopt de schatting voor de Nederlandse situatie in het NOS-artikel? Zo nee, 
wat is een realistische schatting? 

Vraag 3
Is het bekend hoeveel slijtstof afkomstig van andere vormen van slijtage van 
auto’s (bijvoorbeeld remschijven) jaarlijks vrijkomt in Nederland? 

Vraag 4
Is het mogelijk om vervolgonderzoek te doen naar de gevolgen voor mens en 
milieu van het vrijkomen van bandengruis en ander slijtstof van auto’s in 
Nederland? Kunnen hierbij de indirecte gevolgen betrokken worden, zoals het 
afspoelen naar het water waarmee het stof uiteindelijk in ons voedsel terecht 
komt? 

Vraag 5
Welke mogelijke oplossingen zijn er voor dit probleem? Welke maatregelen 
nemen omringende landen? 

Vraag 6
Kunt u deze vragen beantwoorden vóór het eerstvolgende Algemeen overleg 
Leefomgeving?

1 Nos.nl, 4 november 2015, http://nos.nl/artikel/2066978-bandengruis-blijkt-grote-
milieuvervuiler.html
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